

Admiralty Harbour Joins the Hong Kong Business Accountants Association



Admiralty Harbour is pleased to announce that it has joined the Hong Kong Business Accountants Association ("HKBAA"), and our CFO, Mr. Pak Chung Yin ("Joey Pak"), is honourably appointed as the vice president of HKBAA.

On 13 August 2021, the specialized work group of HKBAA had a formal discussion on the draft of "Financial Reporting Council (Amendment) Bill 2021", and prepared its consolidated feedbacks to the government. Our CFO joined the event, and was formally appointed as the vice president of HKBAA on the same day.

"We believe that a fair and orderly market is the foundation for corporate development, and the accounting profession plays the core role in this aspect. As a financial service firm based in Hong Kong, we highly recognize the philosophy of HKBAA. We will support the HKBAA, and contribute to the healthy development of the industry", said Admiralty Harbour CFO Joey Pak.



The Hong Kong Business Accountants Association

Established in August 2014, the HKBAA is dedicated to promote interaction, development, and cooperation among business accountants as well as corporate management in the Mainland China and Hong Kong. It takes on social responsibilities through volunteer activities and public seminars, so it grows the young generation in the profession and contributes to the society.

After years of development, the HKBAA has been very successful and has extended its network to every corner in the industry. Its members include CEOs, CFOs, Investment Bankers, Professional Consultants, Risk Managers, Wealth Managers, and Private Bankers, etc. The Management Committee of HKBAA is made up by top leaders in different fields. On 3 August 2021, 6 members of the Management Committee were honourably appointed by the Ministry of Finance as the expert advisors in relation to the accounting profession of Hong Kong.

钟港资本加入香港商界会计师协会



钟港资本欣然宣布正式加入香港商界会计师协会（“商师会”）。公司首席财务官白仲贤先生亦荣获委任为商师会副会长。

2021年8月13日，商师会筹组草案工作小组对《2021年财务汇报局（修订）条例草案》进行讨论，并准备向政府反映业界的意见，钟港的首席财务官代表参与，并于同日正式接受委任就职。

钟港资本首席财务官白仲贤先生表示：“我们认为公平、有序的营商环境为企业发展提供良好的土壤，而会计专业在其中担当重要的角色。钟港资本作为一家源自香港的金融机构，高度认同商师会的理念，我们将大力支持商师会的活动，参与促进业界的健康发展。”



香港商界会计师协会:

成立于2014年8月，商师会热心促进香港与内地商界会计师及企业管理层的交流、学习、与合作，积极推动会计专业及商界的发展。同时，大力推广并承担社会责任，透过组织专题讲座及义工活动，培育年青一代及贡献社会。

历经数年的发展，商师会的会员脉络已遍及各行各业，当中包括企业的首席执行官、首席财务官、投资银行家、商业顾问、风险管理官、财富管理及私人银行家等专才。此外，商师会的理事会亦由各个领域的翘楚组成，2021年8月3日，6名商师会理事荣获国家财政部委任为香港会计咨询专家。